
PROTOKOLL NR:10 Verksamhetsåret 2018. 

Fört vid styrelsemöte med Häljarp/Saxtorp Byaförening, 2018-11-28, kl.18.30 i 

Tallstugan. 

 

Närvarande: Göran Wramfelt, Flemming Denne, Bodil Karlström, Charli Ahl 

Ludvigsson, Bertil Karlström och Christian Jönsson 
  

Förhindrade: Rolf Malmsten, Sven-Olof Westman 

 

  

§  1 Mötets öppnande 

Ordföranden hälsade de närvarande välkomna till dagens möte och 

förklarade öppnade mötet.  

 

§  2. Dagordningen 

Dagordningen har tidigare varit utskickad godkändes att arbeta efter. 

 

§ 3. Val av justerare 
Charli Al Ludvigsson valdes att tillsammans med ordföranden justera 

dagens protokoll. 

 

§  4. Föregående mötesprotokoll 

Protokollet är justerat och utdelat digitalt, godkändes och lades till 

handlingarna. 

 

§  5. Inkomna skrivelser 
Ordföranden rapporterade att det inkommit svar på förfrågan om 

lokalen på Björkbackenskolan. Lokalen kan inte hyras ut just nu då 

skolan använder denna i sin verksamhet. 

 

§  6. Avgångna skrivelser 

Ordföranden rapporterade att det fanns en avgående skrivelse till 

Landskrona Kommun angående möjligheten att låna lokalen på nya 

Björkbackenskolan för våra möten. 

 

§  7. Rapporter 

a. Ordföranden har varit i kontakt med Torkild Strandberg angående 

farthinder i Häljarp. Han har blivit hänvisad till Bo Lundgren och man är 

överens om att det ska utföras, men det ska först tas upp i budgetarbetet. 

 

b. Kassören 

Kassörens redovisning som var utsänd tidigare godkändes och lades till 

handlingarna. Föreningen har cirka 34000: - på kontot. 

 

c. Övrigt 

Christian rapporterade att underlaget till boulebanan är klart men sargen 

runt den är inte klar. Medlemmarna i PRO ska själva sätta upp dessa och 

Kommunen håller med material. 

 

§   8. Aktiviteter under 2018/2019. 

a) Häljarpsdagen 

Dagens utformning diskuterades och vi kommer att bjuda in de 

föreningar som hade aktiviteter vid invigningen av Björkebacken-

skolan. Lämpligt datum kan vara en dag i augusti. Charli fick i 



uppdrag att e-posta till dessa för att höra deras intresse av att delta. 

Den utformas även som en kallelse till ett gemensamt möte i 

Tallstugan den 16 januari 2019. 

Det kan vara lämpligt att ha Miniloppet under Häljarpsdagen. 

 

b) Valborgsfirandet 

Frågan får bero till nästa styrelsemöte i januari. Vad finns för 

möjlighet att hyra andra karuseller för barnen än de vi haft tidigare år. 

Charli undersöker detta. Flemming hade funderingar om att 

föreningen ska köpa in en högtalaranläggning att användas vid 

Valborgsfirandet och andra aktiviteter. Får bero.  

 

c) Bok om Häljarps historia 

Diskuterades hur vi får tillstånd till ett eventuellt nytryck av boken 

som tidigare är utgiven. Diskuteras mer vid senare styrelsemöten. 

 

d) Miniloppet 

Arrangeras under Häljarpsdagen 

 

§  9. Övriga frågor 
Charli undrade hur kopplingen är till Helena Veraeus som tar upp samma 

frågor som vi i Byaföreningen har tidigare diskuterat med Kommunen. 

Ordföranden undersöker med Torkild Strandberg. 
 

Bertil undrade hur läget är med kartan över Häljarp som låg ute på 

Facebook tidigare. Charli undersöker. 
 

Bertil informerade om att han fått ett erbjudande att köpa 5000 blanketter 

i A5-format för SEK 1480. Eftersom vi behöver blanketter i A4-format 

för vår tänker han fråga om vi kan få 2500 i A4 för samma pris. För 

utskick inför Årsmöte och inbetalning av medlemsavgift. 
 

Flemming tog upp en fråga om att göra en väggalmanacka med motiv 

från Häljarp till nästa år. 

 

§ 10. Nästa möte 
Nästa styrelsemöte den 16 januari 2019. 

   

§ 11. Avslutning 
 Då dagordningen var avklarad tackade ordföranden och avslutade mötet. 

  

 

Vid protokollet 
 

 

 

Christian Jönsson   

  

 

Ordföranden    Justerare 

 

 

Göran Wramfelt   Charli Al Ludvigsson 


